

"Softness Reimagined. Strength Perfected."



+32292225 973



Softtouch.bah



info@softtouchbh.com



www.softtouchbh.com

Our Vision:

To be the leading provider of high-quality, sustainable tissue products in the region and beyond, recognized for our innovation and commitment to customer satisfaction, while contributing to a greener future.

ر ؤ يتنـــا :

أن نكون المـزود الرائـد لمنتجـات المناديل الورقية عـالية الجـودة والمستـدامة في المنطقـة وخـارجها، وأن نتميز بإبداعنا والتزامنا بإرضـاء العمـلاء، مع المسـاهمـة في مستقبــل أكثــر اخضــرارًا.

Our Mission:

At Soft Touch Paper Products Factory, our mission is to manufacture a diverse range of premium tissue products that meet the evolving needs of our customers. We are dedicated to utilizing cutting-edge technology and rigorous quality control processes to ensure excellence in every product. We strive to prioritize sustainability in our operations, fostering economic growth and community development in Bahrain and international markets.

، مهمتنا

في اللمسة الناعمة للمنتجات الورقية، تتمثل مهمتنا في تصنيع مجموعة متنوعة من منتجات المناديل الورقية الفاخرة التي تلبي الاحتياجات المتطورة لعمائنا. نحن ملتزمون باستخدام أحدث التقنيات وعمليات مراقبة الجودة الصارمة لضمان التميز في كل منتج. نسعى جاهدين لإعطاء الأولوية للاستدامة في عملياتنا، وتعزيز النمو الاقتصادي وتنمية المجتمع في البحرين والأسواق الدولية.

Facial Tissue

مناديل ورقية - فائقة النعومة



بحرین BAHRAIN

180 x 210 mm 150 sheets - 2 Ply 30 Pak



BAHRAINبحرين

180 x 210 mm 200 sheets - 2 Ply 30 Pak



العادي PLAIN

180 x 210 mm 80/100 sheets - 2 Ply 36 Pak

Economy Facial Tissue

مناديل ورقية اقتصادية



سوفت SOFT

180 x 210 mm 150 sheets - 2 Ply 10 Pak



ROSE j9J

180 x 210 mm 200 sheets - 2 Ply 10 Pak



رويال ROYAL

180 x 210 mm 300 sheets - 2 Ply 10 Pak

Hand Towel Paper مناشف اليحد



180 x 210 mm 150 sheets 36 Pak

Maxi Rolls

لفــاتُ منــاشف اليــد



AUTO CUT أوتو كات 300 MTR 2 Ply 6 Pak



MAXI ROLL SOFT

سوفت 300 MTR 2 Ply 6 Pak



MAXI ROLL EMBOZED مزخرف 300 MTR 2 Ply 6 Pak

Kitchen Rolls لفات المطبخ



50 sheets 1 Ply 2 Pak



Toilet Roll لفات الحمام



200/400 sheets - 2 Ply Rolls:10 + 2 Free

Napkin مناديل المائدة



23 x 23 CM 30 x 30 CM 2 Ply 40 Pak



2 Ply 40 Pak



33 x 33 CM 40 x 40 CM 2 Ply 40 Pak 20 Pak



2 Ply



Wipes منادیل منعشة



7 x 11 CM Refreshing Wet Wips Large



Clinical Roll

لفات سريرية

60 MTR 2 Ply 12 Pak

Dispensers

حافظات توزيع الورق



AUTO CUT DISPENSER

حافظة مناشف أوتو كات



MAXI ROLL DISPENSER حافظة ماكسي رول



HAND TOWEL DISPENSER
حافظة مناشف ىد

At **Soft Touch**, we are committed to delivering the highest quality tissue paper products that provide exceptional comfort and care for our customers. This commitment is the foundation of our company and guides every aspect of our operations.

Our tissue paper products are meticulously crafted using the finest raw materials and advanced manufacturing techniques. We subject each batch to rigorous quality control measures to ensure consistent softness, absorbency, and durability. Our products are designed to exceed the expectations of the most discerning consumers.

At **Soft Touch**, your satisfaction is our top priority. We take pride in our work and stand behind the quality of our products. If you are ever dissatisfied with your purchase, please do not hesitate to contact our customer service team. We are committed to resolving any issues and ensuring your complete satisfaction.

Thank you for choosing **Soft Touch** as your trusted provider of premium tissue paper products. We look forward to serving you and contributing to your comfort and well-being.

في شركة **اللمسة الناعمة** للمنتجات الورقية، نحن ملتزمون بتقديم منتجات ورقية عالية الجودة توفر راحة ورعاية استثنائية لعملائنا. هذا الالتزام هو أساس شركتنا ويوجه كل جانب من جوانب عملياتنا.

منتجات ورقية مناديل مصنوعة بعناية باستخدام أجود المواد الخام وتقنيات التصنيع المتقدمة. نخضع كل منتجاتنا لتدابير صارمة لمراقبة الجودة لضمان النعومة والقدرة على الامتصاص والمتانة. منتجاتنا مصممة لتتجاوز توقعات المستهلكين.

في شركة **اللمسة الناعمة** للمنتجات الورقية، رضاكم هو أولويتنا القصوى. نحن نفخر بعملنا ونقف وراء جودة منتجاتنا. إذا كنت غير راض عن عملية الشراء الخاصة بك، فلا تتردد في الاتصال بفريق خدمة العملاء لدينا. نحن ملتزمون بحل أى مشكلات وضمان رضاك التام.

نشكرك على اختيار شركة اللمسة الناعمة للمنتجات الورقية كمزود موثوق به لمنتجات ورقية مناديل فاخرة. نتطلع إلى خدمتك والمساهمة في راحتك ورفاهتك.

